
 
BRM.0012.3.8.2024        

 

Protokół nr 4/2024 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 4 lipca 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.15 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Wojciech Piniewski  – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

2. Rafał Lewandowski  – Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyła  Przewodnicząca komisji radna Ewa Podogrodzka. Komisje 

poprowadził zastępca.   

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia; 

2. Alicja Zimmer –  Kierownik Referatu Dochodów Budżetowych. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Zastępca Przewodniczącej Komisji, który po sprawdzeniu obecności 

członków Komisji stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych za 2021-2023 r. 

5. Sprawy bieżące.  

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  
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Rafał Lewandowski – Członek Komisji: 

Te 500 tysięcy to boisko w Szymborzu? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak przy Szkole Podstawowej nr 10. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Czy miejsce dla tych atrakcji basenowych jest ustalone?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Rozpatrywane są dwa miejsca. Jedno jest przy starym basenie odkrytym ul. Świętokrzyska bądź 

przy hali OSIR. 

 

Innych pytań nie było. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 13/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2024. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034 wraz z autopoprawkami. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 14/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 

 

Alicja Zimmer –  Kierownik Referatu Dochodów Budżetowych: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężanach mających charakter cywilny, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  
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Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Jest to dostosowane do nowych przepisów? 

 

Alicja Zimmer –  Kierownik Referatu Dochodów Budżetowych: 

Tak. Unia Europejska wprowadziła nowe rozporządzenia. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Taka uchwała istniała. Czego dotyczyła uwaga Ministra? 

 

Alicja Zimmer –  Kierownik Referatu Dochodów Budżetowych: 

Uwaga dotyczyła terminu. W rozporządzeniu jest zapis, że przepisy rozporządzenia obowiązują do 

końca roku 2027 z możliwością przedłużenia o pół roku. Minister sugerował, aby te pół roku było 

już wpisane, czyli do 30 czerwca.   

 

Innych pytań nie było. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Przewodniczącej Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

z 2022 r. poz. 1091), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę nr 15/2024 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężanach mających charakter cywilny, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Ad 5. Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych za lata 2021-2023. 

Alicja Zimmer –  Kierownik Referatu Dochodów Budżetowych: 

Przedstawiła analizę ściągalności podatków i opłat lokalnych za lata 2021-2023. 

Analiza stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącej 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

 /-/Wojciech Piniewski 

 
 

 

Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


